
Dorpsraad Neerijse vzw 

 

 

Verslag Algemene Vergadering Dorpsraad Paraadt Neerijse 

21/06/2023 (De Bemde, Wolfshaegen) 

__________________________________________________________________________________ 

Agenda 
Aanwezig: ........................................................................................................................................ 2 

1. Introductie nieuw lid ............................................................................................................... 2 

2. Overlopen en goedkeuren verslag AV 22/03/2023 ................................................................. 2 

3. Financieel overzicht ................................................................................................................. 2 

4. Project ‘Ottopia’ ...................................................................................................................... 2 

5. Opvolging lopende projecten .................................................................................................. 5 

6. Dubbele vraag van burger i.v.m. dorpsplein en voetweg 32 .................................................. 7 

7.  Evaluatie afgelopen projecten (Neires Kermis, Zwerfvuilactie) ................................................. 8 

8. Tribute Zjef Vanuytsel 2025 ........................................................................................................ 9 

9. Varia ............................................................................................................................................. 9 

 

 

 

 



Aanwezig: 
Kamil Muyldermans, schepen; Carina Vercammer, Dorpsraad; Luc Robijns, schepen; Patrick Platton, 
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Verontschuldigd: Guido Wyseure, Secretaris Dorpsraad; Anneleen Vanden Boer, participatie 
ambtenaar 

De vergadering wordt aangevat om 20u.12 

 

1. Introductie nieuw lid 
De voorzitter verwelkomt iedereen en kondigt Hugo Verheyden aan als kandidaat-lid van de 
Dorpsraad. Na zichzelf te hebben voorgesteld wordt Hugo algemeen aanvaard als nieuw lid. Dankzij 
zijn uitgebreide know-how van Neerijse zal hij zeker een meerwaarde betekenen voor de Dorpsraad.  

2. Overlopen en goedkeuren verslag AV 22/03/2023 
Er zijn geen opmerkingen over het vorige verslag, het verslag wordt goedgekeurd. 

Er is een nieuwe verantwoordelijke voor de participatieraden, Anneleen Vanden Boer, die ook graag 
de verslagen wil inkijken. De verslagen zouden in principe via de nieuwe website van de Dorpsraad 
moeten kunnen geraadpleegd worden, maar dat is blijkbaar nog niet het geval. Dit is wel mogelijk als 
men Dorpsraad Neerijse selecteert via de website van de gemeente Huldenberg, en ook via de 
website van Paraadt zijn alle verslagen beschikbaar. 

3. Financieel overzicht 
Het overzicht beperkt zich tot 2 bedragen: 

- De rekening Feestcomité (Neires Kermis, Couyon, ..) 
- De rekening Dorpsraad zelf 

Het jaaroverzicht van de vzw zoals dat besproken werd tijdens de vorige vergadering is intussen 
aangepast en ingediend bij de Griffie. 

4. Project ‘Ottopia’ 
Klaas Decanniere (Dorpsraad Ottenburg) licht het project ‘Ottopia’ toe. 

Sinds 2008-2009 zijn we vertrokken van de vraag hoe een dorp er moet uitzien en wat er leeft bij de 
bewoners. In 2010 werd daartoe een studiebureau ingeschakeld door en via de gemeente, maar 
omdat we niet tevreden waren  met het resultaat hebben we dan voor een aantal zaken zelf het heft 
in handen genomen via een speciaal daartoe opgerichte werkgroep ‘Ottopia’ binnen de Dorpsraad. 

We werken op 2 pistes. De zaken die we zelf kunnen realiseren, doen we. 

Zo werd er in 2016 een openbare pizza-oven gebouwd met de steun van Cera, een initiatief dat een 
succes is gebleken. Ook werden oude speeltuigen vervangen door nieuwe (met de hulp van een 



aannemer in het dorp met grond- en graafmachines) en die worden stelselmatig nog uitgebreid. 
Daarvoor wordt er enerzijds geld bij mekaar gezocht via sponsors (o.a. Koning Boudewijnstichting en 
Cera), en anderzijds wordt er een beroep gedaan op mensen uit het dorp die een handje willen 
toesteken. 

De andere piste is dat we erg hebben ingezet op participatie van de bewoners mbt de vraag ‘wat 
willen we met dit dorp’. 

We hebben meegedaan aan een Dorpsatelier van de Landelijke Gilden, waarbij een aantal mensen 
van de Dorpsraad heeft samengezeten met een ontwerper van de Landelijke Gilden. 3 scenario’s 
werden  uitgewerkt rond het centrum van Ottenburg, de Pastorij en de oude school om te kijken hoe 
het er zou kunnen uitzien. Die scenario’s werden getoond aan de bewoners, waarna hun feedback 
gevraagd werd. Later volgden er nog een 3-tal enquêtes, 1 bij volwassenen en 2 bij verschillende 
leeftijdsgroepen van scholieren (enkel de groep van 16-25 jarigen hebben we niet bereikt). 

Uit de 333 inzendingen bij de volwassenen (op 850 gezinnen) werden 5 prioriteiten gedistilleerd (o.a. 
veilig doorgaand verkeer) en een aantal behoeftencriteria verzameld.  

Net rond die periode is er een oproep gekomen vanuit de gemeente Huldenberg om een project rond 
‘Leefbuurten’ in te dienen voor Ottenburg, waarbij ons gevraagd werd de concrete behoeften te 
definiëren. Het voordeel was dus dat er al een compleet dossier voorhanden was (enquêtes, 
ontwerpen van Dorpsatelier, etc.). Samen met de gemeenteambtenaar hebben we dan het project 
‘Leefbuurt’ in mekaar gestoken in samenwerking met de Vlaamse Bouwmeester. Zij hebben ons 
project geselecteerd omdat we een dorp zijn (terwijl andere projecten meer gingen over stedelijke 
omgevingen) en ook omdat we heel overtuigend overkwamen, een ambitieus project (ons mooiste 
Dorp ter wereld!) hadden en konden getuigen van een sterke participatieve aanpak.  

Samen met de gemeenteambtenaar werd de projectdefinitie verder verfijnd inzake de voorwaarden 
waaraan een studiebureau moest voldoen. Het ‘Leefbuurtproject’ moet immers, samen met het 
studiebureau, uiteindelijk een Masterplan opleveren als resultaat.  

Samen met mensen van de gemeente en mensen van de Vlaamse Bouwmeester hebben we dan 
uiteindelijk 1 studiebureau geselecteerd uit de verschillende inzendingen. Bij de samenwerking met 
het studiebureau werd vanaf het begin heel duidelijk de nadruk gelegd op de participatie van de 
bewoners, zodat de plannen steeds konden worden afgetoetst.  

In dat participatieaspect is enorm veel werk gestoken door het dagelijks bestuur (Algemene 
vergaderingen, opzoekwerk, opvolging van het studiebureau, en terugkoppeling naar het dorp). Dit   
heeft het studiebureau voor een stuk ook belast, maar het is belangrijk dat de uitkomst goed is.  

Op maandag 26/06 vindt het op 1 na laatste participatiemoment plaats. 

Tegen oktober zou dan een Masterplan moeten klaar zijn, waarna de fase van uitvoering komt. 

Op de vraag hoe zo’n studiebureau geselecteerd wordt en welke kosten daarmee gepaard gaan, 
geeft Klaas de nodige uitleg: 

Vooreerst heeft de Vlaamse Bouwmeester een 1ste oproep gelanceerd. Dat heeft wat voeten in de 
aarde gehad, omdat de normale manier van oproepen niet paste voor een project als het 
‘Leefbuurtproject’, dus moest dat eerst aangepast worden. Uit een 11-tal kandidaten zijn er dan 4 
gekozen door gezamenlijk de Dorpsraad, het gemeentebestuur en een team van de Vlaamse 
Bouwmeester. Die 4 kandidaten werden voor hun voorontwerp elk ongeveer €7000 betaald door de 
Vlaamse Bouwmeester, dus de Vlaamse Gemeenschap. 



Daaruit is er dan uiteindelijk 1 gekozen door gezamenlijk de Dorpsraad, de Vlaamse Bouwmeester en 
het gemeentebestuur en die hebben dan de opdracht gegeven voor de studie. Ongeveer 30% wordt 
gefinancierd door de Vlaamse Gemeenschap en de rest door de gemeente. Het voordeel van de 
samenwerking met de Vlaamse Bouwmeester is dat men automatisch toegang krijgt tot allerlei 
experten (mobiliteitsspecialisten, participatiespecialisten,…). Dat heeft ons enorm geholpen en goede 
contacten opgeleverd. Zo werken we samen met de vereniging SAAMO die zich focust op inclusie en 
hoe dat principe past in zo’n ‘Leefbuurtproject’.  

We hebben ook een project dat nog niet afgerond is ism de Landelijke Gilden en VVSG (Vereniging 
voor Steden en Gemeenten) en VLM (Vlaamse Landmaatschappij) rond het ‘Dorpshuis’, wat een plek 
moet worden waar altijd iets te doen is. 

Vanuit de vergadering wordt de vraag gesteld hoe zo’n participatie lokaal uitgewerkt wordt. 

De participatie van de bewoners wordt als volgt georganiseerd: via flyers in de bus en affiches bij de 
handelaars worden de bewoners uitgenodigd op vergaderingen om hun mening te geven over een 
bepaald project (vb. een walk-in in De Linde). 

Telkens wordt de feedback van de bewoners meegenomen en het project wordt in functie daarvan 
gaandeweg bijgestuurd.  

Vervolgens is er de vraag hoe men is omgegaan met het feit dat Ottenburg op de taalgrens ligt en 
dus ook Franstalige inwoners telt. 

Het is inderdaad zo dat er 2 groepen niet bereikt werden. Zoals eerder al gezegd is er de 
leeftijdscategorie van 16-25-jarigen (zij zijn met andere zaken bezig en communiceren via andere 
kanalen) en ook de groep van de anderstaligen is moeilijk te bereiken. Daar moeten we nog aan 
werken. 

Men vraagt naar de mening van de gemeente m.b.t. de realisaties van de projecten van Ottenburg. 

Vanuit die hoek klinkt er veel appreciatie voor de energie die daar is ingestoken doorheen de jaren 
en ook trots want er werden slechts 7 projecten over heel Vlaanderen geselecteerd, waarvan 1 dat 
van Ottenburg was.  
Vooral het participatietraject was niet evident en men heeft bewondering voor de manier waarop de 
werkgroep negatieve kritiek positief blijft kanaliseren. 

Vervolgens wordt de vraag gesteld wat de volgende stappen zijn. 

Na goedkeuring door de gemeente van het Masterplan zal de uitvoering van fase 1 worden aangevat: 
het definiëren van quick-wins die met datzelfde studiebureau kunnen uitgewerkt worden. Verder 
moeten bouwvergunningen en aanbestedingen worden goedgekeurd en ook op financieel vlak speelt 
de gemeente een belangrijke rol. Het bestuur zelf is ook van plan om mee geld te zoeken. Voorlopig 
gaat het om kleinere bedragen, maar men zou kunnen aankloppen bij CERA, de KBS en de VLM voor 
meer steun. En dan volgt de rest, zo hebben we een duidelijke vraag rond mobiliteit aan de school, 
hetgeen een complex probleem is. Tegen oktober zal de fasering duidelijk worden. 
 
De gemeente stelt dat het positief is dat het Masterplan tegen dan zal afgewerkt zijn, zodat het kan 
meegenomen worden in de meerjarenplanning en er budgetten kunnen op ingeschat worden. 

Er wordt geïnformeerd naar de wijze waarop zo’n enquête wordt opgesteld. 

Er is een online bevraging geweest in 2018 en daarbij hebben we een aantal websites geconsulteerd 
die advies geven bij de vraagstelling (zoals VVSG en de vereniging Dorpsbelangen). 



Ten slotte is er de vraag of er veel tegenstand is geweest en hoe men daarmee is omgegaan. 

Soms was dat inderdaad het geval. Ofwel was dat omwille van slechte communicatie van het 
studiebureau, ofwel om technische redenen, en nu en dan ook omwille van emotionele redenen 
(verandering ligt soms moeilijk). En af en toe was ook de generatiekloof een probleem. 

De voorzitter bedankt Klaas voor zijn uitgebreide toelichting en zegt veel te kunnen leren uit dat 
project. 

 

5. Opvolging lopende projecten  
De voorzitter vraagt de gemeente naar de stand van zaken over het voormalig BIB-gebouw, Kasteel 
site. Ook het Gezicht van Neerijse wordt opgevolgd. 

5.a BIB 
Dit gebouw zouden we kunnen omvormen tot een ontmoetingsplaats. 

Kamil herhaalt wat er tijdens een van de vorige vergaderingen reeds gezegd werd, nl. dat er tijdens 
deze legislatuur geen budget beschikbaar is, waarop enkele aanwezigen hun bezorgdheid uiten dat 
elke deelgemeente evenredig bediend moet worden. 

Klaas adviseert om eerst de noden en behoeften van Neerijse in kaart te brengen. Daarrond kan dan 
een visie ontwikkeld worden waarmee men gerichter naar de gemeente kan stappen. De financiën 
bestaan, maar je moet ze zoeken.  

Sonja benadrukt dat er een visie was ingediend voor het Kasteelpark en de bibliotheek, maar zonder 
veel resultaat. 

Daarop adviseert Klaas dat het belangrijk is om in dialoog te blijven gaan met de gemeente. 

Dirk is van mening dat we als Dorpsraad een brede visie moeten uitwerken en die moeten 
loskoppelen van bestaande lokalen en gebouwen. 

Erik is het daarmee eens en stelt dat we – zoals dat in Ottenburg gebeurd is - moeten vertrekken van 
de vraag ‘wat willen we met het dorp?’. Daarbij is participatie van de inwoners belangrijk. Een 
mogelijke visie zou kunnen zijn: Neerijse als toegangspoort voor de Brabantse Wouden. 

Luc stelt dat we niet mogen vergeten dat het project in Ottenburg sinds 2008 loopt en met veel 
vallen en opstaan is verlopen. Daarbij is de oproep van ‘Leefbuurten’ een belangrijke hefboom 
geweest. 

Er is voor Neerijse al veel denkwerk verricht, maar de vraag is dan hoe we daarmee verder gaan en 
vooral hoe we dat sneller kunnen laten gaan. 
Zo zou het zinvol kunnen zijn om te gaan kijken naar het participatiemoment in Ottenburg op 
maandag 26/06 in De Linde. 

We hebben een hefboom nodig zoals dat het geval is geweest in Ottenburg. 
Luc licht in die zin ook nog een andere mogelijkheid toe: naast het project ‘Brabantse Wouden’ is er 
ook nog het strategisch project ‘Walden’, waarbij Bertem, Oud-Heverlee, Huldenberg en Leuven 
(gebied Egenhoven) betrokken zijn. T.o.v. ‘Brabantse Wouden’ ligt het accent bij ‘Walden’ meer op 
dorpse karakters en groen-blauwe dooraderingen (valleien). Het is trouwens binnen dat project dat 
er € 300.000 zal worden besteed aan de kanalisering van bronnen in Neerijse. 



Binnen het project ‘Walden’ is men bezig met een visie rond de groen-blauwe dooradering. Daarbij 
zijn er 5 cases (1 per gemeente en 1 voor alle gemeenten samen). 1 van de cases die de gemeente 
zou willen realiseren is Neerijse en die case staat morgen (22/06) informeel op de agenda van het 
College. Als het College dat goedkeurt krijgen we daarmee een belangrijk instrument in handen. 

Maar eerst moet er gekeken worden wat de Neerijsenaren willen (o.a. Donkerstraat, Bolsterweide, 
uitkijktoren op het plateau). We moeten de sterke punten en behoeften van Neerijse zo volledig 
mogelijk in kaart brengen en dan kan er een traject opgestart worden.  

Carina vraagt of er een terugkoppeling gebeurt naar ons m.b.t. de beslissing van het College rond de 
case van Neerijse, hetgeen bevestigd wordt door Luc. 

Liesl suggereert om via participatie de sterke punten van Neerijse dit jaar al in kaart te brengen. Er is 
ook een Cera-oproep in september, die goed is voor € 3000. 

Dirk is van mening dat we daarvoor best eerst een vergadering beleggen met de mensen van de 
Dorpsraad en de mensen van de Bolsterweide om heel ruim te bekijken wat de troeven en noden 
van Neerijse zijn. Daarna moeten we bekijken hoe we die participatie technisch in mekaar steken. 

Volgens Luc is het aangewezen om daarvoor een beroep te doen op een organisatie zoals ‘De 
Wakkere Burger’ die daarvoor mensen en methodieken kan aanreiken. 

5.b Kasteelsite 
De Kapelweg is verbreed en er is een stuk extra parking aangelegd. 

Dirk bevestigt dat er al een visie was uitgewerkt rond de Kasteelsite. Er zijn verschillende partners 
betrokken bij dat project (de gemeente, de vrienden van Heverleebos en Meerdaalwoud en de 
projectontwikkelaar van het kasteel) en er is ook een beheersplan opgemaakt. Er is dus al heel wat 
informatie voorhanden en er zijn al kleine stapjes gezet, maar de visie moet nog verruimd worden. 

Als we de partners ertoe kunnen bewegen om actief te gaan werken rond dat beheersplan staan we 
al een grote stap verder. Daarrond moet ook participatie komen, waarbij we de bewoners o.a. 
kunnen bevragen wat er in de plaats moet komen van de kerselaars. Maar ook de Lindenhoflaan 
vormt een probleem door de putten. Het geheel (bomen en baan) moet deel uitmaken van een 
breder plan dat kan meegenomen worden in de case van Neerijse, als we die hefboom krijgen.  

Het ambitieniveau moet hoog liggen. Een sterk plan betekent meer subsidies. 

Klaas haalt ook nog een gouden tip aan van de participatiespecialist van de Vlaamse Bouwmeester, 
nl. dat voor elk ding dat je weghaalt er iets in de plaats moet komen. Dat principe kan helpen bij de 
bevraging van de bewoners. 

Bruno informeert naar de verdere stappen mbt de case Neerijse. 

Luc licht toe dat de verdere coördinatie zal gebeuren door de bestuurders van SP Walden (3 ervaren 
dames). Eerst moet Neerijse als case goedgekeurd worden en vervolgens moet die case vorm krijgen. 
Daarbij zullen participatietrajecten opgezet worden. De methodiek die in Ottenburg gebruikt werd 
kan daarvoor gekopieerd worden. 

Tegen het einde van het jaar moet de visietekst afgewerkt zijn,  en dan kunnen we volgend jaar een 
project definiëren en een inschatting maken van de benodigde budgetten. Dat kan dan meegenomen 
worden in de volgende legislatuur. 

Luc en Kamil engageren zich voor de case Neerijse. 



De vergadering mbt sterke punten en noden van Neerijse moet voorbereid worden. Hiervoor zal een 
werkgroepje samenkomen, deels met mensen van de Dorpsraad en deels met mensen van de 
Bolsterweide (telkens 3 à 4 mensen) samen met iemand die de gepaste methodieken kan aanleveren 
voor de bevraging. 

Een aantal mensen geven zich al op: Dirk, Patrick, Pieter, Liesl en Erik (wordt nog aangevuld). 

 

Pauze 

5.c Gezicht van Neerijse (fotoboek Neerijsenaren) 
Dit initiatief (idee van Pierre) - naar analogie met het fotoboek dat Terlanen heeft gerealiseerd - werd 
oorspronkelijk aangekondigd in de Gazet van Neerijse. De bedoeling is om de inwoners van Neerijse 
te fotograferen aan hun voordeur of in hun eigen omgeving. 

Omdat er tot hiertoe vrij weinig inschrijvingen te noteren vallen (20-tal via formulier en 35-tal online) 
heeft Dirk nogmaals een oproep gedaan via Facebook. 

We moet er rekening mee houden dat de context van Terlanen niet dezelfde is als die van Neerijse. 

Als verder plan van aanpak stelt Dirk voor om via flyers reclame te maken op het schoolfeest van 
23/06. Hij zal daartoe de nodige kopies maken. Ook wordt afgesproken om spontaan aan te kloppen  
bij de gezinnen (liefst ’s avonds) om de foto’s te nemen. Indien het niet past kan er altijd een nieuwe 
afspraak gemaakt worden. 

6.  Dubbele vraag van burger i.v.m. dorpsplein en voetweg 32 
De voorzitter leest een mail voor die hij van Hedwig Jena kreeg. Daarin stelt ze nogmaals de vraag die 
ze ook al aan de gemeente stelde, maar die zonder gevolg is gebleven: 

“Wanneer zal de voetweg nr. 32 tussen Grote Puystraat en Donkerstraat eens deftig proper gemaakt 
worden, nieuwe grondlaag. 

Deze wordt veelvuldig gebruikt door wandelaars en schoolgaande kinderen!! 

Een 2de punt is de vraag om een rustbank te plaatsen aan de boom aan de kerk waar er een 
graspleintje werd aangebracht.  
Is of was het advies negatief van de gemeente???” 

Kamil neemt het probleem van voetweg 32 op. 

Volgens Bruno is er voor het 2de puntje ooit een gelijkaardige vraag gekomen op 1 van de 
Dorpsraadvergaderingen. Men suggereerde toen om een pleintje aan te leggen in de bocht 
(tegenover Peggy) met een stukje kerkhof erbij.  

Iedereen is het erover eens dat het heraangelegde kerkhof heel mooi is nu en dat er niets hoeft te 
veranderen. 

De voorzitter meldt ook nog dat er aan de Voetweg 38 (op de plaats van een afgebroken caravan) 
nog redelijk wat bouwafval ligt. De gemeente kan dit niet opruimen aangezien dit op een eigendom 
van Marc Bruffaerts ligt. We dienen hiervoor dus Marc Bruffaerts te contacteren. 

Hugo merkt op dat over het algemeen het onderhoud van voetwegen in Neerijse soms veel te 
wensen overlaat.  



Luc verklaart dat men ermee bezig is, maar dat het onderhoud van de voetwegen heel wat werk 
inhoudt. Dit wordt voor een deel door de gemeente gedaan en voor een deel door IGO. 

Kamil voegt hieraan toe dat er op jaarbasis 7 nieuwe voetwegen (of aanpassingen) bijkomen, 
hetgeen betekent dat er ook steeds meer werk is. 

Via de website van de gemeente kunnen dergelijke problemen gemeld worden. Die worden dan 
opgenomen in de lijst van prioriteiten.  

7.  Evaluatie afgelopen projecten (Neires Kermis, Zwerfvuilactie) 

7. a) Neires Kermis. 
Bram geeft een stand van zaken mbt Neires Kermis.  

Uiteindelijk is het nog een goed weekend geworden, vooral dankzij de ruime sponsoring. Daardoor 
hebben we geld kunnen overhouden. 

Vrijdag was er een goede opkomst voor de quiz, meer dan vorig jaar.  

Zaterdag was er na de koers een moeilijke overgang naar de optredens. Daarvoor zal een actieplan 
worden opgemaakt naar volgend jaar toe.  
De opkomst voor de optredens was ook minder talrijk dan vorig jaar, omdat er veel andere 
evenementen waren in de buurt. 

Zondag zag het er oorspronkelijk niet goed uit vanwege het slechte weer, maar na 15u. is het droger 
geworden en is het nog een leuke namiddag geworden. 

Een probleem is wel dat we gebonden zijn aan de brouwer en extra kosten hebben voor het huren 
van tafels en stoelen (de gemeente levert die niet meer). Ook voor SABAM is er een aanzienlijke kost. 
We moeten proberen meer autonoom te worden om de kosten te drukken (vooral voor de kosten 
die de gemeente doorrekent). 

Kamil stelt dat de brouwer verplicht gekoppeld is aan de zaal (hij heeft de tafels en stoelen geleverd 
voor de zaal en ook de toog vernieuwd) en dat de kosten voor SABAM niet tot de bevoegdheden van 
de gemeente behoren.  

Bram vraagt of het contract met de brouwer niet kan herbekeken worden.  
Volgens Kamil zijn er discussies gaande, maar het contract loopt nog 2 jaar.  
Hij zal dit punt meenemen.  

Het probleem van de hoge kosten is gekend, sommigen organiseren iets in Terlanen, omdat het in 
Neerijse te duur is. 

Intussen hebben we wel eigen bekers, maar we zouden moeten proberen meer in eigen beheer te 
krijgen, zeker nu het contract met de brouwer binnenkort afloopt. 
Kamil volgt dit op. 

Sonja vraagt hoe het gesteld is met de code voor de toegang van de zaal. 
Kamil antwoordt dat er iemand in dienst is genomen om het WIFI-probleem op te lossen. 

 
7.b) Zwerfvuilactie 
Er werd alweer veel afval opgeraapt, dus we gaan dat blijven doen. Wel moeten we de actie vroeger 
aankondigen. 



8. Tribute Zjef Vanuytsel 2025 
De voorzitter licht toe dat tijdens een babbel met Lucie op Neires Kermis het idee ontsproten is om in 
Neerijse een tribute te organiseren voor Zjef, die in 2025 10 jaar overleden zal zijn.  
Neires Kermis 2025 zou in dat teken kunnen staan. Ook zou het de bedoeling zijn om de 
Winterwandeling van dat jaar te laten doorgaan in Meerhout, geboortedorp van Zjef. 

Na telefonisch contact is er afgesproken met Lucie om in september een overleg te houden over het 
idee van een eerbetoon. 

Maar blijkbaar lopen er gelijkaardige plannen in Huldenberg (naar vernomen werd van Danny), 
hetgeen we zouden moeten voorkomen. Zjef was een inwoner van Neerijse, dus zou de huldiging 
hier moeten georganiseerd worden.  Kamil preciseert dat het gaat om een zeer grote tentoonstelling. 

Kamil suggereert dat Patrick best eens samenzit met Danny om hierover af te stemmen. 

9. Varia 
Klaas: 
M.b.t. de huldiging van Zjef kan de Vlaamse Bouwmeester misschien ook nog mogelijkheden 
aanreiken. 

Bram:  
We zouden Neires Kermis beter moeten afstemmen op de grote activiteiten in Huldenberg. Daardoor 
was er dit jaar op zaterdag minder opkomst. Best nu al bekijken wat de plannen zijn voor volgend 
jaar. 

Kamil vraagt na welke zalen er verhuurd zijn aan welke verenigingen. Hier zou er wel een probleem 
kunnen zijn op het niveau van GDPR. Er zal ook nagekeken worden welke schoolfeesten er gepland 
zijn. 

Adri:  
a) de aanvragen om de zalen te boeken zouden moeten vergemakkelijkt worden. Nu beslaan die 25 
blz.  

Kamil zegt dat men de aanvragen gaat digitaliseren en het zou dan ook mogelijk zijn om eerdere 
aanvragen te hergebruiken. 

Carina voegt hieraan toe dat zij tijdens Neires Kermis de vraag had gekregen van een Franstalige 
inwoonster van Neerijse of het enkel online was dat men een zaal kon reserveren. 

Kamil stelt dat dat ook mogelijk is via telefonisch contact, ook in het Frans. Maar nog beter is om ter 
plaatse te gaan. 

b) het weggetje naast de woning van Adri is helemaal uitgespoeld. Indien er ergens aarde op 
overschot zou zijn is het wenselijk die te gebruiken om de putten op te vullen. 

Sonja: 

a) het zou fijn zijn om Gert Van Beneden een keertje te bedanken voor zijn inzet. Ook nu weer heeft 
hij de nieuwe bank mooi voorzien van het gevraagde opschrift.  
Het voorstel is om bv. een biermandje af te geven. 

b) de nieuwe lichten op de N253 doven ’s nachts en zijn waarschijnlijk ontregeld. 



Luc zegt dat men bezig is te onderhandelen met Fluvius. Door de installatie van de nieuwe ledlichten 
is er een probleem gerezen met de herprogrammatie. De lichten mogen niet doven op deze weg 
gezien er teveel bochten zijn en er ook geen voet- of fietspaden aanwezig zijn (2 voorwaarden die 
vervuld moeten zijn om het licht niet te doven).  
Maar men mag het als burger ook nog eens melden via de site van Huldenberg. 

Kamil: 
De spoedprocedure die aangevraagd werd om de renovatie van het dak van de kerk te versnellen is 
niet aanvaard. Dus de standaardprocedure die nu lopende is zal waarschijnlijk nog 3 à 4 jaar duren. 

Iedereen is het erover eens dat het kerkhof wel heel goed gerenoveerd werd. De strooiweide is 
heringericht op een andere locatie en er is een plan uitgetekend voor een urneveld (doorlooptijd 20 
jaar wegens concessies).  
Dirk zegt dat men ook bezig is rond de restauratie van graven met een erfgoedwaarde.  
Kamil voegt hieraan toe dat die zouden kunnen voorzien worden van meer info via een QR-code. 

Voor de (nu nog voorlopige) parking aan het kerkhof is er een omgevingsvergunning afgeleverd en 
zijn er 6 aannemers aangeschreven. Maar er moet sowieso gewacht worden tot de renovatie van het 
dak afgerond is, omdat de werf op de parking moet komen. Verder is er sprake om de aanpalende 
woning af te breken (nog wel enkele juridische en administratieve kwesties op te lossen). 
Het plan voor de parking is om die voorlopig op te vullen met steenslag. 

Hij suggereert dat de werken aan de parking ook kunnen meegenomen worden in het grotere 
visieverhaal van de bestemming van Neerijse. 

Liesl pleit ervoor een groene afscheiding te voorzien voor de parking. Enerzijds wordt er immers 
ingezet op ontharding, terwijl men de parking net gaat verharden.  
Kamil neemt dit mee. 

Bruno: 
In de Kleine Puystraat is er een gevaarlijke situatie over een afstand van 25m à 30m door een muur. 

Luc: 
Er is de intentie van de gemeente om van de Donkerstraat een fietsstraat te maken en die te laten 
aansluiten op de Bredeweg, waar op termijn ook de fietssnelweg (F29) komt.  

Het is de bedoeling om na te denken hoe het Kasseike fietsvriendelijk en veilig zou kunnen ingericht 
worden met het oog op de aansluiting met de toekomstige fietssnelweg. 

Men heeft vanuit de gemeente al bereikt dat het BFF (Boven Functioneel Fietsnetwerk) verplaatst 
werd van de Langestraat naar de Donkerstraat en het verlengde. Voordeel daarbij is dat wanneer 
men fietspaden aanlegt of herstelt op een BFF, dat voor 90% subsidieerbaar is. De heraanleg is 
hoofdzakelijk bedoeld voor de fietsers (traktors moeten uiteraard ook toegang hebben). 

Erik maakt melding van een gevaarlijke betonplaat op die weg. 

__________________________________________________________________________________ 

De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering af om 22u.57. 

Verslag door Pascale Smeraldie, goedgekeurd op AV van 20 september 2023. 

De volgende vergadering is gepland op 21/09/2023. Locatie wordt nog meegedeeld. 
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